
 
Besluitenlijst van de vergadering van 

de raadscommissie van de gemeente Dalfsen, 
d.d. 18 november 2024 

 
 
Aanwezig: 
Voorzitter  H.A. Zwakenberg 
Griffier  G.J.H.T. van Dijk 
Raads(commissie)leden  
Gemeentebelangen I.G.J. Haarman (t/m punt 5), J. Hekman, M.J. Holterman, G.M.M. Jutten, 

H.A.J. Kleine Koerkamp, H.W. Pessink, J.B. Upper 
CDA L.H.M.M. Diepman, R.H. Kouwen, W. Prinsse, E. Ruitenberg, M. Valk 
ChristenUnie  D.J. van Gelder, D.B. Homans, H. Lassche-Visscher 
PvdA  L. Broere, T. de Vries 
D66  J.B. Smalbraak 
VVD  G.J. Veldhuis 
 
Tevens aanwezig: 
Burgemeester H. Jager, wethouders A. Schuurman, R.W.J. van Leeuwen en J.W. Uitslag (t/m punt 7), 
voorzitter Rekenkamer T.B.W.M. van der Torre (punt 8), gemeentesecretaris H.J. van der Woude, 
ambtelijke ondersteuning: M. Dunnewind (punt 4), G. van Lohuizen (punt 7). 
 

 ONDERWERP COMMISSIEADVIES/BESLUIT 

1. Opening De voorzitter opent de vergadering om 19:30 
uur. 

2. Vaststelling agenda Conform. 
  

3. Vragenronde 

 

Dorpsrondjes 
Dhr. Van Gelder (ChristenUnie) heeft 
schriftelijke vragen gesteld over de uitvoering 
van de motie ‘Dorpsrondjes’ van 3 november 
2022.  
 
Dhr. Van Gelder geeft aan dat de 
ChristenUnie graag initiatieven over 
dorpsrondjes weer onder de aandacht wilde 
brengen. De fractie is positief dat er al zoveel 
gebeurd.  
 
Wethouder Uitslag geeft aan dat de 
dorpsrondjes bij nieuwe ontwikkelingen 
meegenomen worden maar dat deze niet 
proactief aangelegd worden. 
 

BEELDVORMING 

4. Presentatie bedrijfsvoering 
 

Dhr. Van der Woude en dhr. Dunnewind 
geven namens het college een presentatie 
over bedrijfsvoering. Daarbij is aandacht voor 
de onderwerpen organisatieontwikkeling, 
datagedreven werken en 
informatiewetgeving.   



 
5. Locatieontwikkeling voormalig USV 

terrein, Paltheweg te Nieuwleusen 
Voorstel: 
1. In te stemmen met het ontwikkelen 

van de locatie voormalig USV-terrein, 
Paltheweg te Nieuwleusen tot een 
woonlocatie voor ca 40 flexibele 
woningen in eerste aanleg bedoeld 
voor de opvang van Oekraïense 
ontheemden om vervolgens ingezet 
te worden voor de sociale huur aan 
de doelgroepen van 
woningbouwcorporatie VechtHorst;  

2. Kennis te nemen van de 
inrichtingsschets voor dit gebied;  

3. Af te zien van het bindend advies aan 
het college inzake de buitenplanse 
afwijking van het omgevingsplan 
teneinde de locatie te ontwikkelen tot 
een woonlocatie. 

De voorzitter concludeert dat de 
raadscommissie zich een voldoende beeld 
heeft kunnen vormen. 
De voorzitter concludeert dat het voorstel 
geagendeerd wordt voor oordeelsvormende 
bespreking in de raadscommissie van 9 
december 2024. 
 

6. Nota evenementenbeleid gemeente 
Dalfsen 
Voorstel: 
1. De nota evenementenbeleid 

gemeente Dalfsen vast te stellen.  
2. De raad voor te stellen het college 

opdracht te geven nader onderzoek 
uit te voeren naar:  
a. Extra evenemententerreinen in  

Dalfsen en Nieuwleusen 
(Palthebos); 

b. De haalbaarheid van duurzame 
stroom-, water- en 
internvoorzieningen op 
evenemententerreinen;  

c. De onderbouwing van de 
legeskosten voor C-evenementen 
en omgevingsvergunningen.  

3. Kennis te nemen van de 
beleidsregels evenementen 
gemeente Dalfsen 2025.  

4. Kennis te nemen van de 
Subsidieregeling evenementen 2025. 

Dhr. Hekman (Gemeentebelangen) vraagt of 
voor kleinere evenementen (Categorie A en 
B) leges in rekening gebracht worden voor de 
eventuele omgevingsvergunning die de 
organisatie nodig heeft. Wethouder Uitslag 
zegt toe dat het college hier schriftelijk op 
terugkomt.   
 
De voorzitter concludeert dat de 
raadscommissie zich een voldoende beeld 
heeft kunnen vormen. 
De voorzitter concludeert dat het voorstel 
geagendeerd wordt voor oordeelsvormende 
bespreking in de raadscommissie van 25 
november 2024. 
 

7. Volkshuisvestingsprogramma 2025-
2029 
Voorstel: 
Het Volkshuisvestingsprogramma 2025 
tot en met 2029 vast te stellen. 

De voorzitter concludeert dat de 
raadscommissie zich een voldoende beeld 
heeft kunnen vormen en herhaalt de oproep 
van wethouder Schuurman om in de 
oordeelsvormende bespreking in de 
raadscommissie aandachtspunten aan het 
college mee te geven voor de uitwerking. 
De voorzitter concludeert dat het voorstel 
geagendeerd wordt voor oordeelsvormende 
bespreking in de raadscommissie van 25 
november 2024. 
 

  



 
OORDEELSVORMING 

8. Rekenkameronderzoek 
risicomanagement en 
weerstandsvermogen 
Voorstel: 
1. De conclusies van het 

rekenkameronderzoek 
risicomanagement en 
weerstandsvermogen te 
onderschrijven en de aanbevelingen 
over te nemen. 

2. Het college te verzoeken uitvoering te 
geven aan de aanbevelingen en 
hierover aan de raad te rapporteren. 

Het CDA geeft aan behoudend en 
risicomijdend te zijn. De fractie is al geruime 
onderdeel van de coalitie en is dan ook niet 
verbaasd te lezen dat deze houding ook 
diepgeworteld in de organisatie is. Ook vindt 
de fractie het logisch om behoudend te zijn 
gezien de grote uitgaven en verminderde 
inkomsten vanuit het rijk. De fractie vindt dat 
de raad goed op de hoogte wordt gehouden 
van risico’s. Het CDA is akkoord. 
 
D66 was één van fracties die dit onderwerp 
destijds bij de rekenkamer hebben 
aangedragen. De fractie ziet dat de 
voorgaande coalities erg voorzichtig zijn 
geweest. Het onderzoek geeft aan dat de 
ondergrens van het weerstandvermogen 
aanzienlijk hoger is dan andere gemeenten. 
De fractie citeert de aanbeveling van de 
rekenkamer dat het een politieke afweging is 
of de huidige ondergrens van het 
weerstandvermogen wel of niet wordt 
heroverwogen. Dit kan wat betreft de fractie 
wijzen op een overmatige reserve. D66 zou 
dit onderwerp dan ook graag agenderen. De 
fractie steunt het voorstel. 
 
Gemeentebelangen vindt dat er een duidelijk 
rapport voorligt. In reactie op D66 geeft de 
fractie aan de herziening van de nota 
risicomanagement en weerstandsvermogen 
als het logische moment te zien om als raad 
het weerstandsvermogen en 
risicomanagement te bespreken. Het college 
geeft immers aan de aanbevelingen hierbij te 
betrekken. De fractie steunt het voorstel. 
 
De ChristenUnie doet waardevolle inzichten 
op uit dit onderzoek. De kennisdeling en 
kennisborging vindt de fractie een punt van 
zorg. Vooral omdat dit veel van één 
medewerker afhangt. De aanbeveling over de 
actieve betrokkenheid van raadsleden m.b.t. 
risico’s vindt de fractie belangrijk. De 
komende jaren wordt dit alleen maar meer. 
Door keuzes ten aanzien van risico’s expliciet 
te maken ontstaat de mogelijkheid dit 
onderwerp als raad periodiek te behandelen. 
De fractie ondersteunt de conclusies en 
aanbevelingen van het onderzoek van harte 
en daarmee ook het voorstel.  
 
(vervolg op volgende bladzijde) 
 



 
8. Rekenkameronderzoek 

risicomanagement en 
weerstandsvermogen 
(vervolg) 

De PvdA is niet verrast door de uitkomsten 
maar vindt het positief dit in een onderzoek 
terug te lezen. De fractie onderstreept dat de 
raad het gesprek moet voeren over het 
weerstandsvermogen. Het is voor de fractie 
een principieel punt dat er aanzienlijke 
reserves zijn maar de OZB wel verhoogd 
moet worden. De fractie is akkoord. 
 
De VVD vindt het goed dat het college de 
conclusies van het onderzoek onderschrijft. 
De fractie vindt de conclusie van belang dat 
de weerstandsratio erg hoog is. De fractie 
onderschrijft het verzoek van D66 dit te 
agenderen. Door het inboeken van veel 
risico’s ontstaan er veel reserves. Maar de 
OZB wordt ondertussen wel verhoogd. De 
fractie zou een ratio van 2 ook heel goed 
vinden, het gesprek hierover moet in de raad 
plaatsvinden. De fractie onderschrijft de 
conclusies van het onderzoek en is akkoord.  
 
Mw. Van der Torre geeft in reactie op een 
vraag aan dat de raad betrokken kan worden 
bij het risicomanagement door goede 
informatievoorziening door het college. Dit 
kan zowel in de P&C cyclus als in de 
raadsvoorstellen.  
 
Wethouder Van Leeuwen zegt toe schriftelijk 
terug te komen op de vraag uit de commissie 
wanneer de nota risicomanagement en 
weerstandvermogen naar de raad komt.  
In het project van zero based budgetting is 
één van de doelstellingen de nauwere 
betrokkenheid van teamleiders en 
budgethouder bij uitvoering van de gestelde 
doelen. De wethouder heeft er vertrouwen in 
dat dit een positief effect heeft op een grotere 
betrokkenheid en kennisdeling- en borging.  
De wethouder stelt dat de doelenbomen het 
mogelijk gaan maken om vast te stellen of het 
beschikbare geld doeltreffend is ingezet.  
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel als 
akkoordstuk op de agenda van de 
raadsvergadering van 2 december 2024 
wordt geplaatst. 

OVERIGE AGENDAPUNTEN 

9. Besluitenlijst 21 oktober 2024 Conform. 

10. Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om 22:18 
uur. 

 

Vastgesteld door de raadscommissie op 9 december 2024. 

 
 
de commissievoorzitter,  de commissiegriffier, 
Anouk Zwakenberg  Gerald van Dijk 


